
 

Antwoord van Gedeputeerde Staten op vragen van

T. van Vugt (JA21)

(d.d. 10 april 2024)

Nummer

4080

Onderwerp

Beantwoording Statenvragen JA21 met nummer 4080

 Aan de leden van Provinciale Staten

De heer T. van Vugt van de fractie JA21 heeft op 10 april 2024 de volgende vragen gesteld met de

titel “Bouwen Bouwen Bouwen”.

Toelichting vragensteller

De woningnood is nog steeds een van de grootste maatschappelijke problemen van deze tijd. JA21 is

voor meer en betaalbare woningbouw. Dat betekent ook keuzes maken. Maar als overheid doen we

dat met elkaar. Gemeentes, de provincie en de landelijke politiek kunnen niet verzanden in onderling

bekvechten terwijl zoveel jongeren, gezinnen en ouderen naarstig op zoek zijn naar een woning. 

De provincie hanteert een eigen betaalbaarheidsgrens, een hoog percentage van sociale huur (40

procent) en de politieke keuze 3-hectare locaties niet uit te breiden. Volgens minister de Jonge werkt

dit juist averechts als we in willen zetten op (het versnellen van) betaalbare woningbouw. Nog steeds

is er geen bestuurlijke overeenstemming tussen minister en de provincie.  

1. Is GS van mening dat de minister onacceptabel handelt? Zo ja of nee, waarom?  

Antwoord 

Zoals reeds aangegeven in de vergadering van de Statencommissie Bereikbaarheid en Wonen

van woensdag 10 april jl. reageren Gedeputeerde Staten niet op persberichten van individuele

Statenfracties.

2. Is GS van mening dat de minister ondemocratisch handelt. Zo ja of nee, waarom?  

Antwoord

Zie het antwoord op vraag 1.

3. Hoe weegt GS de situatie dat de minister demissionair is terwijl het provinciebestuur missionair

is? 
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Antwoord

Zie het antwoord op vraag 1.

4. Is GS van mening dat de minister naar de pijpen van projectontwikkelaars danst? Zo ja of nee,

waarom?  

Antwoord

Zie het antwoord op vraag 1.

5. Is GS voornemens woorden als ondemocratisch te gebruiken in het bestuurlijke verschil van

inzicht met de minister? Zo ja, hoe denkt u dat dat een oplossing tussen de twee overheden ten

goede komt?  

Antwoord

Zie het antwoord op vraag 1.

6. Vindt GS de woorden 'ondemocratisch' en 'u danst naar de pijpen van een projectontwikkelaar'

acceptabel als deze tegen hen gebruikt zouden worden in een debat? Zo ja, komt dit het debat

naar de mening van GS ten goede? Zo nee, waarom niet?  

Antwoord

Zie het antwoord op vraag 1.

Den Haag, 23 april 2024

Gedeputeerde Staten van Zuid-Holland,

secretaris,                                                     voorzitter,

drs. M.J.A. van Bijnen MBA                       drs. J. Smit 


